
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Onsdag d. 6. oktober 2021 

Tid: 19.00 – 21.00 

Sted: afd. Korskilde 

 

Tilstede: Anders Rostgaard Birkmann, Karen Berner Skipper, Camilla Nerup, Sine Stricker Jakobsen,  Trine 

Ulrik Aaby Toftlund, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen. 

Freja Oreby Hansen, Magnus Sørensen, Tobias Christensen, Oscar Broager     

 

Afbud: Nina Lise, Heidi Nonbo 

Fraværende: 

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

15. Rundtur på skolen 

(15 min) 

- Det nye læringsrum ”Juvelen” blev vist frem. Juvelen er den gamle kantine som er lavet om til 

et læringsrum for eleverne.  

 

16. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

- Godkendt 

 

17. Punkter til eventuelt 

Referat: 

- Møde med lokalråd. 

- Lærernes dag. 

- Lukket punkt (Bo) 

- Coronatest  

- Lukket punkt (Anders) 

 

18. Nyt fra elevrådet 

(10 min) 

Referat: 

Mogenstrup;  

- Elevråd vil igangsætte forskellige aktiviteter i forbindelse med Børnes dag 20.11 21 

- Mobilregler har været drøftet i elevrådet. Drøftelserne fortsætter på næste elevrådsmøde. 



 
- Elevrådet går i gang med at lave aktiviteter på tværs af årgangene i frikvartererne fra uge 43 

- Magnus har været til fælles elevrådsmøde med de andre skoler oppe i byrådssalen. Lars 

Nedergaard var til stede og præsenteret hvad en centerchef laver. Fokus på mødet var 

aktiviteter på tværs af skolerne og mental sundhed.  

 

Korskilde:  

- Elevrådet har holdt møde og har valgt formand. På mødet blev der drøftet hvad et elevråd og 

en skolebestyrelse laver.  

- Ønsker at vandautomaten også er til elever. 

- Eleverne oplever at når de møder ind om morgenen at der tit ligger affald og glasskår i 

skolegården og i legeområderne. 

 

19. Kort nyt 

(alle – 20 min) 

Referat:  

- Der er og har været meget politisk diskussion om hvordan skolestruktur fremadrettet skal 

være.  Skolestrukturen er på dagsorden til næste børne- og skoleudvalgsmøde den 25/10 21 

som et beslutningsforslag. Hvis der bliver besluttet noget på mødet, skal beslutningen i høring i 

8 uger  og den endelige beslutning skal være truffet inden første januar.  

- Alle kommunens medarbejder er gået i gang med en 3 i 1 Trivsel måling som en del af APV. Når 

resultatet af undersøgelsen forelægger vil det blive præsenteret på et skolebestyrelsesmøde.   

- Der er nye stillingsopslag oppe på begge matrikler. Bo sender ud på mail hvem der kan/vil 

deltage fra skolebestyrelsen.   

 

20. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi/Anders – 15 min) 

Referat:  

- Der har været afholdt et formandsmøde siden sidst.  Heidi deltog. Hvor man drøftede arbejdet i 

skolebestyrelsen, samarbejde med elevrådet, samt skolestrukturen.   

 

21. Budgetstatus 

(SHC – 5 min) 

 

Referat:  

Der er pr. 30.09 21 en forbrugsprocent på 14.3 %  

 

 

22. Kort opfølgning/status på pkt 13 (fra sidste møde) vedr. sanktioner hvis elever forlader skolen og 

fx går i Netto 

( –  min) 

Referat:  

- Ledelsen har haft opsyn i Netto i hvert frikvarter en uge og der blev på den uge kun taget 3 

elever der ikke havet tilladelse til at gå i Netto. Så det ser ud til at opstramning virker og at der 

er færre elever der forlader skolen i skoletiden uden aftale med personalet. Ledelsen vil fortsat 

indimellem lave opsyn i Netto. 



 
 

23. Status på bad efter idræt/svømning. 

Opfølgning fra sidste møde under pkt Eventuelt.  

( –  min) 

Referat:  

- Der er sendt bilag ud med en opgørelse fra afdelingerne på hvordan det ser ud meget badning 

for eleverne på skolen. 

- Undersøgelsen blive sendt til afdelingslederne så det bliver taget op til drøftelse med lærerne 

på de enkelte afdelinger med fokus på hvad idrætslærerne kan gøre for at der er flere elever 

der bader efter idræt.  

- Skolebestyrelsen skriver i nyhedsbrev en opfordring til forældre om at hjælpe med at huske 

deres børn på at der skal bades efter idræt. 

- Punktet sættes på til næste skolebestyrelsesmøde, hvor der evt. bliver inviteret et par 

idrætslærerne med. 

 

 

24. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- Vi afventer at få et nyt fyr ud på afdeling Mogenstrup. Et fyr som skulle have lige så meget 

kapacitet som de tre nuværende på afdelingen. Fyret har stået på Lille Næstved skole i et år og 

kan forhåbentligt løse de tidligere års varmeudfordringer på skolen. Skolen afventer en levering 

og presser på for at få det leveret hurtigst muligt.  

 

25. Status på busser, transport og trafik 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- Der har været nogle problemer med svømmebussen fra Korskilde tirsdag morgen. Vi har 

oplevet både forsinkelser og at bussen har taget forkerte elever med. Der er taget kontakt til 

busselskabet for at der skal strammes op, så vi kan sikre at eleverne får deres svømme 

undervisning.   

 

26. Orientering om pointer fra årets CDS-lederinternat 

(BHl  – 10 min) 

Referat:  

- Kommunens værdi ord Tillid, helhed og dialog samt fokus på ” Borgene skal være i centrum”  

var de gennemgående temaer på årets ledelses internatet.  

 

27. Virksomhedsaftalen målopfølgning 

(BHL – 10 min) 

Referat:  

- Skolens virksomhedsaftale er i gang med at blive omformet i en pixi-udgave på max to A4-sider. 

På den måde skulle virksomhedsaftalen blive mere brugervenlig og overskuelig for personalet, 

samt at den løbende opfølgning bliver nemmere og  skolen kan på en bedre måde sikre at vi 

opnår de afsatte mål.  



 
 

28. Evetuelt 

( – 5 min) 

Referat:  

- Møde med lokalråd.  

Der er en politisk forventning om at skolen skal mødes med lokalrådet en gang om året. Bo har 

inviteret lokalrådene og de er interesseret i at mødes. For Fladsåskolen deltager Heidi og Karen. 

 

- Lærernes dag. 

Der er ønske om at skolen fremover markerer den internationale lærerens dag den 5. oktober. 

Evt. udvidet det til at blive personalets dag så det dække alle faggrupper der er ansat på skolen.   

 

- Lukket punkt (Bo) 

 

- Coronatest.  

Der har været en oplevelse om at oplysning om Corona test på skolen for 3. og 4. klasserne 

kom meget hurtigt og at man ikke kunne nå at forholde sig til beskeden før at samtykke 

erklæring, kom på Aula. Orienteringsbrev kom en dag tidligere end samtykke erklæringen. Hvis 

man ikke har været på Aula den dag orienteringsbrevet kom ud, var det ikke muligt at komme 

på Aula før man havde taget stilling til samtykke. Skolen fulgte de retningslinjer om Corona test 

der var aftalt i kommunen og det var med meget kort varsel det blev besluttet. Desværre har 

Aula det problem at det ikke muligt at lægge et orienteringsbrev ind samme med en evt. 

samtykke erklæring.  

 

- Lukket punkt (Anders)  

 

 

 

 

 

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2021-2022 
26/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

06/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

23/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

17/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

24/02  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

20/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

07/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


